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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Hi, everyone, I'm Carl Azuz, and this is CNN Student news,

嗨,大家好,我是卡尔·阿祖兹,这里是CNN学生新闻,

we're commercial -free and coming directly to your classroom from CNN centre in Atalanta.

我们是从亚特兰大CNN中心直接向你的教室呈现的是不含商业性质及最新最热的新闻。

Let's go ahead, get things started right now.

让我们继续,现在开始。

First up, the remebering today 5 years ago that changed lifes of thousands of Americans.

首先，5年前的今天改变了成千上万的美国人的生活。

The day, the hurricane Katrina made landfall .

在那一天,卡特里娜飓风登陆。

Ceremonies and vigils took place all the across the US gulf coast yesterday.

而昨天所有的美国墨西哥湾沿岸都进行了仪式和守夜。

It's been a lot of progress, and rebuilding since Katrina hit, but most people agree there's still a lot of needs of doing.

而自从飓风袭击以来,在重建上已经有了很大进步，但是大多数人同意还有很多需要做的。

During the visit to the gulf yesterday, President Obama talked about the struggles facing in the region.

而在昨天访问墨西哥湾期间,奥巴马总统谈到了该地区面临的斗争。

I don't have to tell you that there's still too many vacant,

我不得不告诉你的,还有太多没有完成，

and overgrown lots, there're still too many students attending classes in trailers ,

而且很多已经过度,仍然有很多学生在拖车里上课,

there're still too many people are unable to find a work,

仍然有太多的人无法找到工作,

there're still too many New Orleans folks who haven't been able to come home.

还有太多的新奥尔良人不能回家。

So, while an incredible amount of progress has been made.

因此,尽管我们取得了难以置信的进展。

On this fifth anniversary, I want to come here and tell the people of this city directly.

在这5周年纪念日上,我想来这里直接对这座城市的人讲，

My administration is going to stand with you and fight alongside with you until the job is gone.

我的政府将与你们站在一起,和你们并肩作战,直到工作完成。

If you were with us Friday, you might remember the preview we gave you of Katrina,

如果你星期五收看了我们的节目, 你可能会记得我们展现给你的卡特里娜飓风的影像,

then, and now, it's a special project, that compares New Orleans right after Katrina hit how the city looks 5 years later.

而现在，这是一个特殊的项目, 对比下新奥尔良在卡特里娜登陆5年后城市的样貌。

Today, we have the full report for you, take a look at this.

今天,我们有了完整的报告,看看这个。
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